

Gunn Connection

Friday, March 2, 2018

In This Issue

[Calendar](#)
[Gunn](#)
[PAUSD & PTAC](#)
[Community](#)

Quick Links

[Gunn HS Website](#)
[Infinite Campus](#)
[Schoolology](#)



Calendar

Calendar

Fri, Mar 2

Alternate Schedule (see [Calendar](#))
Sophomore Parents Network, 8 AM, Staff Lounge

Mon, Mar 5

Site Council, 4 PM, Staff Lounge
Winter Sports Awards, 7 PM, Titan Gym

Mon, Mar 12

NO SCHOOL - Local Holiday

Tue-Fri, Mar 13-16

Alternate Schedules (see [Calendar](#))

Tue, Mar 13

Freshman Parents Network, 8:30 AM, Staff Lounge

Fri, Mar 16

Senior Parents Network, 8:15 AM, Staff Lounge

3月2日, 星期五

10年年级家长联络会议, 上午8点, 员工休息室

3月5日, 星期一

理事会, 下午4点, 职员休息室

冬季体育奖, 下午7点, Titan健身房

星期一, 3月12日

学校无课 - 当地节日

星期二至星期五, 3月13日至16日

备用时间表 (请参阅日历[Calendar](#))

星期二, 3月13日

9年级新生家长联络会议, 8:30 AM, 职员休息室

星期五, 3月16日

12年级家长网, 上午8点15分, 职员休息室

Gunn

Kelly Wang

Upcoming PTSA Meetings

Thu, Mar 8, 8:30 AM, Staff Lounge

Thu, Apr 12, 6:30 PM, Staff Lounge

Please join the Gunn PTSA at one of our upcoming General Meetings. The next meeting will be held on March 8, 8:30 AM in the Staff Lounge. All are welcome! In April, we will have our General Meeting in the evening at 6:30 PM, and this is the Annual Election, where your new Executive Board will be elected. All members of the Gunn PTSA are welcome to vote, as long as you have been a member for 30 days preceding the election. It's still not too late to join. Learn more about what your PTSA does at Gunn and lend your support! [Join the PTSA](#)

即将到来的家长会会议

星期四 3月8日 早上8 : 30, 职员休息室

星期四 4月12日 晚上6 : 30, 职员休息室

请参加即将到来的Gunn的家长会会议！下一次的会议将在3月8日早上8 : 30在职员休息室举行。任何人都欢迎来参加！四月份的会议将是投票选择新的年度家长领导*的大型会议。只要参加Gunn家长会30天以上的家长都可以投票。现在加入家长会还不会太晚。学习更多关于Gunn家长会在Gunn做出的贡献和支持家长会把！[点击这里参加家长会](#)

*Executive Board = 家长会的领导团

Emily

Gunn Jazz Swing Dance

Sat, Mar 10, 6:30-9:30 PM, Bow Gym

Gunn Jazz Swing Dance tickets are now on sale in the SAC and from Jazz Band members. Tickets are \$15 each and include food, drinks, dance instruction, and live music all night! This is THE student dance event of the year! Don't miss it! (Note: Students only, please. The adult swing dance will take place again next year)

Gunn爵士摇摆舞

星期六, Mar 10, 6 : 30-9 : 30 PM, Bow Gym

Gunn Jazz Swing Dance门票现已在SAC和爵士乐队成员中出售。门票每件15美元, 包括食物, 饮料, 舞蹈指导和现场音乐整晚! 这是今年的学生舞蹈活动! 不要错过! (注: 请仅限学生参加, 成人舞会将于明年再次举行)

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Winter Sports Awards Ceremony

Mon, Mar 5, 7 PM, Titan Gym

Come out and celebrate our Winter athletes at the Sports Awards Ceremony on Monday, March 5th at 7:00 PM in Titan Gym! Our athletes have worked very hard this season and it shows. We have had an incredible season of success, so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception, with refreshments, will be held immediately following the ceremony so families and students have an opportunity to congratulate the athletes in person. Great job Titans!

来自上一期：

冬季体育颁奖典礼

星期一，3月5日晚7点，泰坦健身房

在3月5日星期一下午7点在泰坦健身房参加体育颁奖仪式，欢迎来参加冬季运动员的庆祝活动！这个赛季我们的运动员已经非常努力了。我们有一个令人难以置信的成功季节，所以出来向我们敬业的泰坦运动员表示感谢。晚会将在仪式结束后举行招待会，届时家长和学生将有机会亲自向运动员表示祝贺。伟大的工作泰坦！

T3 Linda Fan

PAUSD & PTAC

****NEW** Read the current message from our Interim Superintendent**

**** NEW **请阅读我们临时主管当前的留言**

We will re-post Karen Hendricks' communications here each week, in case you missed it on her Friday Infinite Campus email to you. Visit <https://www.pausd.org/news> for the latest message from Karen Hendricks.

我们将每周在这里重新发布凯伦亨德里克斯的通信，以防您在星期五的Infinite校园邮件中错过了它。从 <https://www.pausd.org/news> 获取Karen Hendricks的最新消息。

PAUSD Secondary Art Exhibition

PAUSD中学艺术展

Feb 12-Mar 9 at Gunn & Jordan; Mar 13-Apr 13 at JLS; and Mon-Fri, 8 AM-4 PM, Main Hallway, 25 Churchill Ave, closed Sat-Sun

2月12日 - 3月9日在Gunn & Jordan; 3月13日至4月13日在JLS; 周一至周五，上午8点至下午4点，主要走廊，丘吉尔大街25号，周六至周日休息

This exhibition features artwork by PAUSD 6-12 Visual Art students in a variety of media, including drawing, painting, photography, printmaking, Graphic Design, sculpture, ceramics, and glass.

本次展览展出了PAUSD 6-12视觉艺术学生在各种媒体上的作品，包括绘画，绘画，摄影，版画，平面设计，雕塑，陶瓷和玻璃等。

Caroline2020

2018 Palo Alto Chinese New Year Fair

Sun, Mar 4, 2-5 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The Palo Alto Chinese Community cordially invite you and your family to celebrate 2018 Chinese New Year which features performances of Chinese folk music, instruments, and dances by students from the Palo Alto Unified School District and showcases Chinese art, cultural exhibitions, lion dancing, game booths, delicious foods and many more! The event is free and food will be sold for fund-raising to support the Palo Alto schools. This festive event is organized by the Palo Alto Chinese Parents Community in collaboration with the City of Palo Alto, the Palo Alto Council of PTAs, Mitchell Park Library, and Palo Alto Family YMCA. Parking is limited, so please walk, bike, or share a ride. Questions? Email Hannah Lu at hannahlu00@gmail.com.

2018 Palo Alto 中国新年庙会

时间地点：3月4日，星期日，下午两点至五点，Mitchell Park 社区活动中心，3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto华人社区诚邀您和您的家人前来庆祝2018中国新年。庆祝活动包括由PAUSD学区的学生们表演的中国民间音乐、各种乐器演奏和舞蹈，还有中国艺术和民俗文化展览，舞狮表演，游戏摊位，以及美味的食物等等。活动是免费的，出售食品所得款项全部用来支持Palo Alto的学校。本次活动由Palo Alto华人家长群体、Palo Alto市、Palo Alto家委会、Mitchell Park图书馆和Palo Alto YMCA联合主办。由于停车位有限，请大家步行、骑自行车或者拼车前来。有问题请发邮件给Hannah Lu：
hannahlu00@gmail.com

Andy

We want YOU to be on the PTA Council Board

The PTA Council Nominating Committee is currently seeking both nominations and expressions of interest from individuals in the community who would like to learn more about becoming a member of the PTA Executive Board for the 2018/19 school year. We are looking for community members who demonstrate strong leadership skills and have a passion for improving the educational experience of all students, preferably have experience on their school PTA or site council, and are interested in stepping into a leadership role at the district level. PTA Council Officers and VPs: President, Executive Vice President, Secretary, Treasurer, Historian, VP Advocacy, VP Communications, VP Community Outreach, VP Education, VP Health & Wellness, VP Parent Education, Auditor, VP Leadership Services. To find out more contact: PTA Council Nominating Committee Chair - pat@magic.com

我们希望你参加PTA理事会

PTA理事会提名委员会目前正在寻求来自社区个人的提名和表达意向，他们希望更多地了解如何成为2018/19学年PTA执行委员会的成员。我们正在寻找社区成员，他们表现出强大的领导能力，并热衷于改善所有学生的教育体验，最好有在学校PTA或现场委员会的经验，并有兴趣在地区层面担任领导角色。PTA理事会官员和副总裁：总裁，执行副总裁，秘书，司库，历史学家，副总裁，副总裁，副总裁，社区拓展副总裁，副总裁教育副总裁，健康与健康副总裁，VP教育副总裁，审计师，副总裁领导服务。欲了解更多信息，请联系：PTA理事会提名委员会主席 - pat@magic.com。

Veronica

Community

March Madness of Books

Month of March, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The Teen Library Advisory Board have come up with 16 book titles all competing to be 2018's Book Champion! Play along and fill out a bracket to see which YA book wins it all for a chance to win prizes!

社會

三月瘋狂的書

三月, Mitchell Park圖書館, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

青少年圖書館諮詢委員會已經選了十六本書名，全部競爭成為2018年的圖書館軍！我們邀請您來天一個掛號，看看那個年輕的一切會贏獎品！

Volunteers Needed for Wheelchair Basketball Tournament

Sat, 7 AM-7 PM, & Sun, 7 AM-3 PM, Mar 3-4, Arillaga Recreation Center, Stanford

Students Volunteers needed for help with check in, score tables, lunch distribution and various jobs. This volunteer opportunity will be something you'll never forget. Please contact Sue Rodriguez, ms3rodriguez@me.com or (408) 710-8530, for details.

志願者需要輪椅籃球比賽

星期六, 七點早上到七點晚上, 星期天, 七點早上到三點下午, 三月三到四日, Arillaga Recreation Center, Stanford

我們學要學生志願來幫我們作：檢查，分數表，午餐分配，和各種工作。您永遠不會忘記這個機會。請聯繫Sue Rodriguez, ms3rodriguez@me.com 或 (408) 710-8530。

Emily

Design Your Own Pendant

Sun, Mar 25, 1:30-3:30 PM, Palo Alto Art Center, 1313 Newell Rd, Palo Alto

Design your own copper pendant at the Palo Alto Art Center! Students (ages 11-18) will learn how to use a jeweler's saw to pierce out a pendant shape of their own design. Students will then use decorative metal stamps to add texture, punch holes and add wire wrapped beaded embellishment to their pendant, creating a unique necklace that reflects their own personal style. Register [here](#) for our one-day workshop taught by artist Breeta Toma. Questions? Please contact Rebecca Passarello, Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org.

设计你自己的吊墜

Sun, 3月25日, 1 : 30-3 : 30 PM, Palo Alto艺术中心, 1313 Newell Rd, Palo Alto

在帕洛阿尔托艺术中心设计自己的铜吊坠！学生（11-18岁）将学习如何使用珠宝商的锯刺出自己设计的吊坠形状。然后，学生将使用装饰性金属印章添加纹理，打孔并在其吊坠上添加丝线包裹的串珠装饰，创建一条反映其个人风格的独特项链。在此[注册](#)参加由艺术家Breeta Toma教授的为期一天的研讨会。有问题吗？请联系Rebecca Passarello, Rebecca.passarello@cityofpaloalto.org。

El Camino Youth Symphony Annual Benefit Concert: A Celebration of American Composers

Sat, Apr 7, 7:30 PM, Flint Center, De Anza College, 21250 Stevens Creek Blvd, Cupertino

Joining the Symphony for Rhapsody in Blue is Bay Area native and award-winning pianist Taylor Eigsti. Program: Rhapsody in Blue, "Symphonic Dances" from West Side Story, and Lincoln Portrait narrated by Maestro Michael Morgan, Conductor of the Oakland Symphony. ECYS will also debut a commissioned work by composer and SF Symphony violinist Mark Volkert!

El Camino青年交响乐团年度慈善音乐会：美国作曲家庆祝活动

星期六，4月7日晚上7:30，弗林特中心，德安扎学院，21250史蒂文斯溪大道，库比蒂诺

加入Blue Symphony for Rhapsody是湾区原生和获奖钢琴家Taylor Eigsti。节目：蓝色狂想曲，西区故事的“交响舞”，以及奥克兰交响乐团指挥大师迈克尔摩根讲述的林肯肖像。作曲家和SF交响乐团小提琴家马克·沃尔克特的作品也将首次亮相！

Pow

Volunteer Opportunity for High School Students: Summer Math Camp

Jun 25-Jul 20, 8:30 AM-4:30 PM, Jordan Middle School, 750 N. California Ave, Building N, Palo Alto

Summer Math Camp (nonprofit 501c(3)) invites VOLUNTEERS to help us get around with younger students (there are a lot of options to choose from including helping teachers in the classrooms with Math, English, Computer Programming, Science and Art, playing with children during breaks, becoming chess, tennis, or swimming coaches, etc.). Lunch and snack are provided. Besides volunteering, the students can take Geometry or Algebra II Crash Course and/or SAT I at the same place. For further details please contact Mariya Gutman at Classic Math School, (650) 224-4226, www.classicmath.org. Please register here:

<http://www.classicmath.org/volunteer-application/>

<http://www.classicmath.org/summer-math-camp-application-palo-alto/>

高中生志愿者的机会：数学夏令营

6/25-7/29, 早上八点半到下午四点半, Jordan Middle School, 750 N. California Ave, Building N, Palo Alto

数学夏令营（非盈利）邀请志愿者帮助我们与年轻的学生交流（你可以做任何以下选项来帮助老师：数学，英语，电脑编程，科学和艺术，在作息时间是与学生玩耍，当网球，象棋与游泳教练。）午餐和小吃会被提供。除了当志愿者，学生们还可以在同样的地点里上Geometry（几何）或Algebra II（代数）Crash Course 以及SAT I。如需更多信息，联系 Mariya Gutman at Classic Math School, (650) 224-4226, www.classicmath.org. 请在这注册：

<http://www.classicmath.org/volunteer-application/>

<http://www.classicmath.org/summer-math-camp-application-palo-alto/>

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Friday Fun @ MP

Fri, Mar 2, 4-5:30PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Drop in for Legos, board games, and crafts. All ages are welcome!

从上一期的问题

Friday Fun @MP

星期五, 3/2, 下午四点到五点半, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

来玩乐高, 棋类游戏和工艺品。欢迎所有朋友们(没有年龄限制)!

T9

Adulting 101: Self-Defense @ RI

Sat, Mar 10, 11 AM-12 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Presented by Palo Alto City Library, IMPACT Bay Area will teach self-defense techniques in the Matedero Room. Registration required. Ages 14-21 only.

Stanford Interactive Literacy Promotion Event

Sat, Mar 10, 1-3 PM, Stanford University IM Fields, 641 Nelson Rd, Stanford

"A, B, Trees," a free, open event promoting literacy around the Bay area is welcoming all students growing in their reading skills. Run completely by Stanford Student-Athletes, there will be games, activities, reading stations and some food and drinks provided. English and Spanish speakers will be present to interact with the readers. Stanford Athletic events will also be taking place throughout the day and around the time of the event for additional activities on campus.

Contact eeastin@stanford.edu with questions.

Adulting 101: Self-Defense @ RI (自我防卫 @ RI)

星期六, 3月10日, 上午11点-中午12点, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

由Palo Alto City提供, IMPACT Bay Area将在Matedero室辅导自我防卫技能。需要注册。只限于14岁到21岁年龄段的人。

Stanford Interactive Literacy Promotion Event (斯坦福大学互动读书推广活动)

周六, 3月10日, 下午1点-下午3点, Stanford University IM Fields, 641 Nelson Rd, Stanford (斯坦福大学IM场地, 641纳尔逊路, 斯坦福)

"A, B, 树,"是一项欢迎所有湾区学生并且能促进提高学生读书能力的免费开放的活动。此活动完全是由斯坦福大学运行, 将会有很多游戏, 活动, 阅读站和一些饮食提供。英语和西班牙语演讲者将出席与读者互动。斯坦福的体育赛事也将在全天共同举行, 一边在校园内开展更多的活动。如果需要更多的信息请与 eeastin@stanford.edu沟通。

George Zheng

Family Film Festival @ MP

Sat, Mar 10, 4-6 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Enjoy a movie with your family at the library. See library website for movie title. All ages are welcome!

Festival of Colors

Sun, Mar 11, 1-3 PM, Mitchell Park, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Ready to get a little messy with colored powder? Spring season is almost here, and we are going to have fun with colors! Register to participate in the colored powder activity, henna tattoo, arts & crafts, and enjoy music with other teens. Families of all ages welcome. Please register for this event.

家庭电影节@ MP

星期六, 3月10日, 下午4-6点, 米切尔公园图书馆, 3700米德菲尔德路, 帕洛阿尔托

在图书馆与家人一起欣赏电影。在市图书馆网站可以看到电影名字。

色彩节

星期日, 3月11日下午1点到3点, 米切尔公园, 3700米德菲尔德路, 帕洛阿尔托

想被彩色粉末弄得脏乱吗? 春季就要到来了, 我们将一起玩颜色! 注册参加彩色粉末项目, 指甲花纹身, 艺术和工艺创造, 并和大家一起欣赏音乐。我们欢迎青少年和他们但家庭。请注册这项活动。

T11 xiaolin shen

Paly 5K Fun Run

Sat, Mar 24, 8 AM, PALY Viking Stadium, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Paly Sports Boosters and the Paly Track & Field Team will be hosting the Paly 5K Fun Run & Walk. Along with the 5k run (or walk), we'll have a 2K Stroller Walk and Tot Trot, and sprint races for elementary school kids. The Riekes Center will be hosting a challenge course for the kids. There will be jugglers, ukulele players, balloon artists, and more! In partnership with Paly's Best Buddies program, all races are accessible. Sign up at <http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/>.

Teen Maker Tuesday - Duct Tape

Tue, Mar 20, 4:30-5:30 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Fun hands-on program featuring different Maker projects for teens. See the online library calendar for details. Registration required. Registration opens 3 weeks in advance. Grades 6-12 only.

Paly 5k 趣味跑步活动

星期六,三月二十四号,下午8点, Paly viking 体育场, 50 Embarcadero 路, 帕罗奥图

Paly体育的支持者和Paly田径队将主办本次Paly 5K的趣味跑步活动。随着5K跑步(或步行)的开始, 我们还有一个2K推车步行和TOT小跑, 以及为小学的孩子举行短跑比赛。Riekes中心将为孩子们举办一场挑战赛, 还会有玩杂耍的人, 夏威夷四弦琴演奏者, 气球艺术家等等! Paly与最好的伙伴合作, 所有比赛都可以进行。在<http://palysportsboosters.org/paly-5k-fun-run/>上注册。

星期二青年创造者-Duct Tape

星期二, 三月二十号,下午4:30-5:30,Mitchell Park的图书馆,3700 Middlefield路,帕罗奥图

有趣的实践活动, 并为青少年提供不同的创客项目, 了解详情请参阅网上图书馆日历以及注册要求。报名提前3周开始。只对6-12年级开放。

T12

City of Palo Alto Earth Day Event: Participate or Volunteer

Sat, Apr 14, 9 AM-1 PM, Baylands Athletic Center 1900 Geng Rd, Palo Alto

The City of Palo Alto is seeking participants and event volunteers of ALL AGES for their upcoming Earth Day event. The event kicks off with the Great Race for Saving Water, a 5K run/walk and kids 1K fun run to raise awareness about water resources, conservation and environmental health. The fun continues with an Earth Day festival offering team awards, raffle prizes, live music, food trucks, electric vehicle ride & drive, guided bird walk, group bike ride, nature walks, zoo animals, arts & crafts, library book mobile, Smokey the Bear, community booths, environmental and public safety resources. Register [here](#) to volunteer, and [here](#) for the race. Questions? Contact PAUSD Sustainability Program Manager Rebecca Navarro at rnavarro@pausd.org.

帕洛阿尔托市地球日活动：参与或志愿

四月十四日，星期四，上午九点至下午一点，帕洛阿尔托，1900 Geng 路，湾地运动中心

帕洛阿尔托市正在寻找地球日活动的参与者和志愿者（全年龄段）。本次活动是拯救水资源赛跑——包括5K赛跑或步行以及1K级儿童赛——以提高人们对水资源保护和环境健康的意识。地球日的其他娱乐项目包括团队奖项、抽奖、现场音乐、餐车、电动车乘坐及驾驶、带导游的漫步、集体自行车骑行、散步、动物园动物、艺术及手工艺品、移动图书馆、斯莫基熊(Smokey the Bear)、社区展位、环境与公共安全资源，等等。点击 [此处](#) 来报名成为志愿者，点击 [此处](#) 来报名参加赛跑。更多问题请联系 PAUSD 可持续发展项目经理 Rebecca Navarro，邮箱：rnavarro@pausd.org。